
  

Beantwoording Vragenuur 

Raadsvergadering 
van: 29 

- 

02-2024 

Nr. 
| Vraag 

  (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
1 
EnergieWEB 

De 
gemeenten Wageningen, Ede, 

Barneveld en 

Scherpenzeel zijn op 
zoek naar 

bedrijven 
en 

organisaties 
die hun zelf 

opgewekte 
stroom 

willen 
verkopen. 

Deze 
gemeenten 

werken samen 

onder de naam 

EnergieWEB 
met als doel dat alle 

stroom die deze 
gemeenten 

verbruiken lokaal en 

duurzaam is 
opgewekt (zie: 

https://www.ede.nl/nieuws/gemeenten-zoeken- 

lokale-opwekkers-duurzame-elektriciteit-om- 

stroom-van-te-kopen) 

Lokale 
bedrijven 

en 

organisaties 
die duurzame 

energie opwekken 
kunnen zich aanmelden om 

stroom rechtstreeks aan de 
gemeenten 

te 

leveren. 

EnergieWEB 
biedt zekerheid met een 

gunstig 

tarief en 

langdurige 
contracten. 

De 
gemeenten 

stellen subsidie beschikbaar voor 

deelnemers die lokaal extra 

opwekcapaciteit 

realiseren en dit aan willen sluiten 
op 

het lokale 

EnergieWEB. 

Met dit 
gehele pakket zorgen 

de 
gemeenten 

via 

EnergieWEB 
voor 

gunstige omstandigheden 
voor 

initiatiefnemers om de lokale 
opwekcapaciteit 

voor duurzame 
energie 

te 

vergroten. 

  

  

1. Zou de 
gemeente Woudenberg hierbij   

Vraagsteller 
& 

Fractie 

H. van 

Veldhuizen, 
SGP 

  

Antwoord 

1 
Wij volgen 

deze 
ontwikkeling 

met 

belangstelling. 
Direct aansluiten 

lijkt 
niet 

mogelijk aangezien Woudenberg 
onder het 

werkgebied 
van Stedin valt en deze 

gemeenten bij 
Liander. 

Wij zijn 
met BSW in 

gesprek 
om te bezien 

op 
welke 

wijze bedrijven 
in 

Woudenberg 

een rol kunnen 
spelen 

in het verminderen 

van de 
netcongestie. 

Daartoe hebben 
wij 

gezamenlijk overleg gehad 
met de 

aanjagers verduurzaming bedrijven 
van de 

provincie. 
Tevens 

zijn wij 
met de 

gemeenten 
van de 

regio 
Amersfoort en 

VNO-NCW in 
overleg. 

Ook 
zijn 

Zon 
op 

Woudenberg 
en diverse lokale ondernemers 

in 
gesprek. 

Op 
27 maart a.s. 

organiseren wij 
een brede 

avond voor 

Woudenbergse bedrijven, 

verduurzaming 
van 

bedrijven 
is 

daarbij 
1 

van de 
onderwerpen. 

Hierna 
hopen wij 

met 

een aantal 
bedrijven 

te 

bespreken 
wat in 

Woudenberg gewenst 
is en 

kan, 
waarna er 

hopelijk op 
dit 

gebied 
nieuwe 

stappen 

genomen 
kunnen worden. 

2 
Wij zijn 

o.a. in 
gesprek 

met Zon 
op 

Woudenberg 
over de kansen en 

mogelijkheden 
voor 

verduurzaaming 
van 

het 
bedrijventerrein 

en een 

mogelijke 

energie-HUB,   

Gemeente 

Woudenberg 

Portefeuillehouder 
| 
Ambtenaar 

D. Boeve 

— 

de Kruif 
| 

  
  



Nr. 
| Vraag 

ook 
kunnen/willen 

aansluiten of iets 

vergelijkbaars 
te 

organiseren 
in 

Woudenberg? 

2. En zou dit ook interessant kunnen 
zijn 

voor onze lokale 
energiecoöperatie 

‘Zon 

op Woudenberg"? 

Vraagsteller 
& 

Fractie 

Antwoord Portefeuillehouder 
| 
Ambtenaar 

  

2 
Hondenuitlaatplaats 

1. 
Klopt 

het dat er 

op 
dit moment in 

Hoevelaar 
geen hondenuitlaatplaats 

is 

gerealiseerd 
of voorzien? 

2. Indien de 
veronderstelling 

in 
vraag 

1 

correct 

is, 
zou onderzocht kunnen 

worden of het 
mogelijk 

is om in één van 

de fasen van Hoevelaar een 

hondenuitlaatplaats 
te realiseren? 

Graag 
vernemen 

wij op 
welke 

wijze 
dit 

onderzocht zal worden en hoe de raad 

hierover 
terugkoppeling 

zal 
ontvangen. 

V. 
Holleman, 

SGP 1. In Hoevelaar fase 1 is 
geen 

hondenuitlaatveld 
opgenomen. 

Daarom is 

bij 
het 

ontwerp 
van fase 2 dit als harde 

vereiste 
opgenomen. 

Zo ontstaat een 

centraal 
punt 

voor de 
wijk. 

Het 
losloopveld 

is 
ontworpen 

in de 
groene 

ader naast 

bouwblok 
38, 

maar kan ook ten zuiden van 

bouwblok 39 worden 
gerealiseerd. 

2. De 
hondenuitlaatplaats 

wordt 
gemaakt 

op 
één van beide bovenstaande locaties. 

DJ. Boeve de Kruit 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  

  

3 Meer ruimte voor Defensie 

De onderstaande 
vragen zijn 

ontstaan n.a.v. de 

huidige geopolitieke situatie, 
het 

belang 
van een 

sterke 
krijgsmacht 

en in relatie tot het 
volgende 

artikel: 

https ://www.rtInieuws.nl/economie/artikel/5433 

462/defensie-ruimte-kazernes-opslag-groei- 

interview 

  

  

1. Bent u bekend met de wensen van 

Defensie om 

aanspraak 
te maken 

op   

V. 
Holleman, 

SGP 

  

1 
Wij zijn op 

de 
hoogte 

en hebben via de 

regio 
Amersfoort 

kennisgenomen 
van de 

voorbereiding 
van de 

planMER 
van het 

ministerie van defensie, 

2 
Wij zijn 

tot 

op 
heden niet benaderd. 

3 Zonder inzicht in de eventuele concrete 

wensen van Defensie voor 

Woudenbergs 

grondgebied 
is deze 

vraag nog 
niet te 

beantwoorden. 

  

H.J. Molenaar 
| (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  

  



Nr. 
| Vraag 

meer 

ruimte, 
om daarmee te voorzien in 

de minimale behoeften? 

2. Bent u als 
college 

door Defensie 

benaderd in het kader van de 

uitbreidingswensen? 

3. Ziet u als 
college mogelijkheden om, 

indien de wens zou bestaan of het 

verzoek zou 

komen, 
Defensie binnen 

onze 

gemeentegrenzen 
te huisvesten? 

Zo 
ja, op 

welke 
wijze? 

Vraagsteller 
& 

Fractie 

Antwoord Portefeuillehouder 
| 
Ambtenaar 

  

  

4 MCO 
programma 

De 
provincie 

Utrecht heeft een 

Europese 

aanbesteding bekendgemaakt 
m.b.t. 

‘Meerjarige 

collectieve 
ontzorging 

ten behoeve van 

verduurzaming woningen (MCO)’. 

Het 
gaat hierbij 

om 11 
gemeenten 

in de 

provincie, 
waaronder 

Woudenberg. 
Het MCO- 

programma 
van deze 

uitvraag 
richt zich 

op 
het 

verduurzamen van 

grondgebonden 

koopwoningen 
van 

eigenaar-bewoners 
in elf 

gemeenten 
in de 

provincie 
door de beschikbare 

middelen 
(nu 

en 

mogelijk 
in de 

toekomst) 
te 

combineren in één 
aanpak. 

Onze 
vragen 

hierover: 

1. Wat 
zijn 

de 
afwegingen geweest 

om deel 

te nemen aan dit 
MCO-programma? 

2. In de 
aanbestedingsdocumenten 

is 
terug 

te vinden dat 
bijna 

2600 
woningen (in 

drie 
categorieën) 

in 
Woudenberg 

in 

aanmerking 
komen voor dit 

programma.   

H. van de 

Wetering, 

PvdA/GroenLinks 

  

1. Vanuit het 
Rijk 

heeft 
Woudenberg 

een 

bedrag 
van €277.305 

ontvangen (SpUk 

lokale 
aanpak isolatie), 

waarmee in totaal 

minimaal 157 
woningen 

van 

isolatiemaatregelen 
moeten worden 

voorzien. Door samen te werken met 

andere 
gemeenten 

kunnen we echter 

krachten en middelen 
bundelen, 

waardoor 

we rond de 320 
woningen 

van 

isolatiemaatregelen 
kunnen voorzien. De 

MCO maakt deel uit van het nieuw 

opgerichte Energie 
Diensten Centrum 

(EDC) 

vanuit de 
provincie, waarbij 

21 
gemeenten 

zijn aangesloten. 

2. We verwachten dat we 

bij 
320 

woningen 

zowel financiële als 
procesondersteuning 

kunnen bieden om 

isolatiemaatregelen 

(muur, 
vloer of 

dak) 
toe te 

passen. Op 
deze 

manier 
helpen 

we 

eigenaar-bewoners bij 

het 
besparen 

van 

energie 
en 

bij 
de 

voorbereiding op aardgasvrije wijken. 
We   

Mm, van de 

Graan (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

    

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



Nr. 
| Vraag Vraagsteller 

& 

Fractie 

Welke effecten voor de 
eigenaren 

in de 3 

categorieën 
verwacht u te bereiken? 

3. Is de 
Stichting 

Duurzaam 
Woudenberg 

betrokken 
bij 

dit 
programma 

en hoe ziet 

u de rol van SDW in het 
vervolg? 

4. Welke middelen 
krijgt 

de 
gemeente 

zelf 

voor dit 
programma 

en hoe denkt u over 

de inzet daarvan? 

Antwoord 

verlagen 
de 

drempel 
om mensen aan te 

moedigen 
actie te ondernemen om hun 

woning 
te isoleren. 

3. SDW is inderdaad betrokken 
bij 

dit 

programma. 
Als 

gemeente 
willen we 

graag 

samenwerken met 

energiecoaches, 
die 

eigenaar-bewoners 
adviseren over de meest 

geschikte isolatiemaatregelen 
voor hun 

specifieke woning. 
Ook 

gaat 
het om 

communicatie in het 
dorp 

en de rol die SDW 

hierin 
gaat spelen. 

Echter is het 
belangrijk 

om met de intermediaire af te 

stemmen, 

zodra deze bekend is. 

4. Zie 
punt 

1 
(€277.305 SpUk 

lokale 
aanpak 

isolatie). 
Door samen te werken met andere 

gemeenten 
bereiken we 

synergie 
en kunnen 

we meer huishoudens 
helpen 

dan vereist. 

We streven ernaar om 320 
woningen 

te 

helpen 
in 

plaats 
van 157. 

Portefeuillehouder 
| 
Ambtenaar 

  

  

5 Verkeershinder I. 
Houtsma, 

GBW 

In 
Maarsbergen 

is 
gestart 

met de 
realisering 

van 

de tunnel onder het 
spoor 

door. 

1. Is verkeershinder 
voorzien, zijn 

omleidingen gepland 
en hoe worden de 

Woudenbergers 
hierover 

geïnformeerd. 
? 

    

1. De verkeershinder is voorzien en 

meegenomen 
in het 

omleidingenplan 
dat 

gemaakt 
is voor de 

realisering 
van de 

tunnel in 
Maarsbergen. 

Dit 
plan 

is 
gemaakt 

en moet 

nog goedgekeurd 
worden door 

enkele instanties waaronder ProRail. De 

gemeente ontvangt 
het 

omleidingenplan 

van de 
provincie 

wanneer het is 

vastgesteld. Vanzelfsprekend 
zullen er 

pas 

omleidingen 
komen in een latere fase van 

de 
realisatie, 

wanneer ook het 

omleidingenplan 
is 

vastgesteld. 
De inwoners 

zullen dan 

tijdig op 

de 

hoogte 
worden   

D.J. Boeve -de Kruif 
| 
| (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

    



Nr. 
| Vraag Vraagsteller 

& 

Fractie 

Antwoord 

gebracht 
van de 

omleidingen, 
dit zal 

gebeuren 
via de sociale media van de 

Gemeente 
Woudenberg. 

De 
gemeente 

Utrechtse 
heuvelrug 

zal een bericht over de 

omleidingen plaatsen, 
dit bericht zal 

Woudenberg 
overnemen. 

Portefeuillehouder 
| 
Ambtenaar 

  

  

6 
Subsidieregeling sport- 

en 

beweegaanbod 

Vanaf 1 februari is de 
subsidieregeling 

Versterking sport- 
en 

beweegaanbod 
in de 

openbare 
ruimte’ van start 

gegaan. 
Doel van 

deze 
regeling 

is om het 
sport- 

en 

beweegaanbod 

in de 
openbare ruimte, sportlocaties en/of 

recreatiegebieden 
te stimuleren. 

Aanvraag 
kan worden 

gedaan 
tot een maximum 

van 5.000 euro 

per project 
en de 

indiening loopt 

tot en met 14 
april 

2024. 

Vragen 
aan het 

college: 

1. Is het 
college op 

de 
hoogte 

van deze 

subsidieregeling? 

2. Ziet het 
college projecten 

die in 

aanmerking 
komen voor deze 

subsidieregeling? 

Wij 
denken bv. aan 

voorgenomen pannakooi 
of 

workoutveld,   

B. de 
Jong, 

GBW 

  

Het 
college 

was 

nog 
niet bekend met deze 

regeling, 
maar onderzoekt de 

regeling 
en 

de 
mogelijkheden 

die 
wij 

zien voor 

Woudenberg. 

  

Doeve cr 

EN (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  
  


